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HRVATSKA KOMORA ELEKTROTEHNIKE 
PODRUČNI ODBOR ZAGREB 

 

Zagreb, 09. prosinca 2011. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K  08/11 

 

sastanka Vijeća Područnog odbora Zagreb 

 

 

 

Sastanak je održan dana 29.11.2011.g., u Hrvatskoj komori inženjera elektrotehnike u 

Zagrebu s početkom u 15 sati i 10 minuta. 

 

Bilo je prisutno 8 članova VPO Zagreb: 

 

1. Željka Anušić 

2. Mario Karin 

3. Miroslav Krepela 

4. Zijad Lelić 

5. Davor Petranović 

6. Velimir Ravlić 

7. Džemal Redžić 

8. Boris Vranešević 

 

Nisu bili prisutni Darko Babić, Franjo Medved i Mirko Pupić (ispričali se). 

 

Sastanku je prisustvovao i predsjednik HKIE g. Željko Matić. 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa sastanka VPO Zagreb održanog 26.09.2011.g. 

3. Definiranje plana rada VPO Zagreb za 2012.g. 

4. Definiranje financijskog plana VPO Zagreb 2012.g. 

5. Razno 
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Ad.1. 

 

Dnevni red je usvojen. 

 

 

Ad.2. 

 

Zapisnik prošlog sastanka VPO Zagreb je usvojen. 

 

 

Ad.3. i 4. 

 

Predloženo je i usvojeno da se plan rada i financijski plan VPO Zagreb za 2012.g. izradi 

u skladu s planovima za 2011.g. 

 

Komentiran je slab odaziv članstva Zboru PO Zagreb održanom 19.10.2011. g. u Zagrebu 

kojem je prisustvovalo samo 37 članova. Predloženo je da se slijedeći Zbor PO Zagreb održi u 

svibnju 2012.g. te da se istog dana održi stručni seminar. 

 

U planu rada VPO Zagreb za 2011.g. bila je navedena organizacija knjižnice HKIE, a s 

čime se zakazalo na nivou čitave Komore. 

 

G. Ravlić predlaže da se započne s prikupljanjem normi koje su sadržane u pravilnicima. 

 

G. Matić je podsjetio da je pribavljanje normi zadaća Povjerenstva za zakonodavstvo. 

Norme na niski napon i za zaštitu od munje HKIE je prevela i poklonila Hrvatskom zavodu za 

norme. Sastavljen je popis normi koje bi se također prevele. Trošak Komore bi bila recenzija. 

Sa HZN bi se sklopio ugovor po kojem bi HKIE mogla otkupiti norme po povoljnijim 

cijenama. HKIE je kolektivni član HZN. 

Kompletan popis normi s obrazloženjem bi se stavio na web stranicu HKIE. Popis bi se 

sastavio u suradnji s Ministarstvima. 

 

U Povjerenstvu za zakonodavstvo je potrebno izabrati novog člana jer je jedan od članova 

dao ostavku. Osim toga g. Matić predlaže proširenje Povjerenstva s još jednim članom. Dan je 

prijedlog da to bude g. Krepela, što je i prihvaćeno. 

 

G. Lelić je napomenuo da HKIS na svojoj web stranici ima norme. 

 

G Vranešević je predložio da se u financijski plan HKIE za 2012.g. uvrsti 500.000,00 kn 

za kupnju normi, te da se prijedlog uputi Upravnom odboru Komore. 

 

 

Ad.5. 

 

Skupština HKIE održat će se 16.12.2011.g. u Hotelu Anutović u Zagrebu. 

 

Dogovoreno je da se 22.12.2011.g. u 15:30 održi svečana sjednica VPO Zagreb. 
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Sastanak VPO Zagreb je završen u 16:15 sati. 

 

 

 

      Predsjednica Vijeća područnog odbora Zagreb 

 

 

Željka Anušić, dipl.ing.el. 

 

 

 

 

Privitak: 

 

1. Plan rada i financijski plan VPO Zagreb za 2012.g. 


